

感謝支持 “社區文化發展中心”

Thanks for supporting “**Centre for Community Cultural Development**”

日期 Date _____

請用英文大楷填寫 Please write in BLOCK LETTERS

捐款者資料 Donor Information :

姓名 Name _____ (中文) _____ (English)

團體 Group Name _____ (中文) _____ (English)

團體聯絡人 Contact Person _____

聯絡電話 Tel No _____ 手提電話 Mobile No _____

傳真號碼 Fax No _____ 電郵 Email _____

地址 Address _____

如申請者未滿 18 歲，須由家長或監護人簽署。

For applicants under 18 years old, endorsement by parent or guardian required.

家長 / 監護人姓名 Name of the Parent/Guardian: _____ 簽署 Signature: _____

與上列申請者之關係 Relationship: _____ 電話 Tel: _____

捐款(港幣) Donation (HK\$)

HKD\$ 5,000 HKD\$ 1,000 HKD\$ 100 其他金額 Others (Pls specify) HK\$ _____

***捐款港幣\$100 或以上可憑收據申請扣稅。 Donations of HK\$100 or above are tax deductible.**

捐款方法 Donation Methods

我樂意支持及捐贈以下款項 I would like to make Donation :

捐款方法 Donation Method

支票 Crossed Cheque in Favour of **【Centre for Community Cultural Development Ltd】**

劃線支票抬頭請寫 **【社區文化發展中心有限公司】**

銀行名稱 Name of Bank _____ 支票號碼 Cheque no. _____

銀行入數

請將捐款直接存入中國銀行戶口:012-694-10049720。並將存款收據連同捐款表格寄回香港九龍石硤尾白田街 30 號賽馬會創意藝術中心 L205-208 或傳真至 2891 8483 「社區文化發展中心」。

Direct transfer to “Centre for Community Cultural Development Ltd”, Bank of China 012-694-10049720 and Fax 2891 8483 or mail the bank in slip to Unit L205-208 Jockey Club Creative Arts Centre, 30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong

你的個人資料只限於社區文化發展中心作發出收據與你通訊的用途。若閣下不希望收到社區文化發展中心通訊，請通知我們。

Pls advice us if you do not want to receive the information offered by Centre for Community Cultural Development.